
 

ACTA DE SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA TAULA DE MOBILITAT REDUÏDA 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Data: 2 de desembre de 2008 
Horari: d’11.30 h a 13 h  
Lloc: Casa de Cultura 
 
 
Assistents 
 

• Carles Busquets 
• Joan Ribó 
• Andreu Autet 
• Montse Solà 
• Rafael Caballero 
• Jordi Lorente 
• Manolo Giménez 
• Anna Soler 
 
Excusa l’assistència: Cristina Urriza 

 
Ordre del dia 
 

1-   Aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió anterior 
2-   Informació de la taula per a persones amb discapacitat  
3-   Treball dels objectius. Enquesta ciutadana i priorització       
4-   Temes diversos 
 - carta als mitjans per Pepa 
 - Calendari reunions taula any 2009   
5-   Torn obert de paraula 
  

 
Desenvolupament de la sessió 
 
 
1. Aprovació de l’esborrany de l’acta de la sessió anterior. 
 
S’obre la sessió. 
S’aprova l’esborrany de l’acta de la sessió anterior. 

 
 

2. Informació de la Taula per a persones amb discapacitat 
 
S’explica la valoració que la Taula ha fet de la Festa de la Tardor i es coincideix que ha vingut 
força gent però ha mancat espai per fer les activitats i per fer difusió de la informació.  
S’expliquen les activitats que es duran a terme a través de la Taula per a persones amb 
discapacitat: 
- Discoteca al casal de Joves Torreblanca 
- Grup de teatre per a persones amb discapacitat 
- Xerrades a la població: una d’elles estarà relacionada amb la mobilitat reduïda i els accidents i 
es gestionarà des de la taula per a persones amb mobilitat reduïda 
- Accions per a les persones amb discapacitat visual i auditiva: possibles xerrades a les 
escoles, cartes dels restaurants en braille, etc.  



 

3. Treball dels objectius. Enquesta ciutadana i priorització 
 
L’Andreu comenta que malgrat s’ha parlat molt, s’han fet poques coses en tres anys.  
S’acorda que es farà una enquesta ciutadana per conèixer quins són els carrers i els 
recorreguts que més realitzen les persones amb problemes de mobilitat per tal d’arreglar primer 
aquestes zones.  
A més, s’acorda fer formació als tècnics que estan implicats amb temes d’accessibilitat i 
sensibilitzar-los perquè ens convoquin abans de tancar el projecte d’una obra nova 
 
La Montse explica que no baixen la pilona quan es truca a l’intèrfon tal com havien dit.  
Les places d’aparcament reservades, al centre, sempre estan plenes i les persones que les han 
d’utilitzar no poden. Es proposa que a la propera reunió vingui alguna persona de mobilitat per 
parlar d’aquest tema i de la reserva d’aparcaments amb matrícula.  
 
El Rafa farà un cartell amb el lema per posar-lo a la part superior.  
Ens trobarem cap a les 9.30h per començar a muntar-ho tot.  
 
4- Temes diversos 

 
- Carta als mitjans per la Pepa: el Joan i el Jordi acorden que s’encarregaran d’aquest 

escrit 
- Calendari reunions taula any 2009: s’aprova el calendari i queda pendent la data de la 

reunió de l’abril que ho acordarem al març 
 
5. Torn obert de paraula 
 
El Manolo dóna informació sobre la Renfe i Adif i uns mails que ha rebut relacionats amb 
l’accessibilitat i el tema que està treballant el Carles. 
Es parla d’informar-se al COCARMI i al CERMI per conèixer bé que s’està fent i a partir d’aquí 
treballar conjuntament i unir esforços.  
L’Andreu explica el que coneix sobre el pla d’accessibilitat de Renfe i Adif fins el 2009. 
 
La propera reunió serà el dia 13 de desembre.  
Finalment es canvia la reunió pel dia 20 de desembre.  

 
Es tanca la sessió. 


